
 

 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, όπως με πληροφόρησαν οι αρμόδιοι 
φορείς του Υπουργείου, σας γνωρίζω ότι η στελέχωση θέσεων συμμαχικών δυνάμεων 
σε Επιχειρήσεις Υποστήριξης Ειρήνης πραγματοποιείται σύμφωνα με τις διατάξεις της 
κείμενης νομοθεσίας και των διεθνών συμφωνιών, ενώ από πλευράς Γενικών 
Επιτελείων, στο πλαίσιο κάλυψης των επιχειρησιακών αναγκών τους, λαμβάνονται 
υπόψη οι προσωπικές και οικογενειακές ανάγκες του διατεθέντος προσωπικού. 
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